

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

REGION DU CENTRE

DEPARTEMENT DE LA MEFOU
ET AKONO

COMMUNE DE NGOUMOU

STRUCTURE INTERNE DE
GESTION ADMINISTRATIVE
DES MARCHES PUBLICS



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work – Fatherland

CENTRE REGION

MEFOU AND AKONO
DIVISION

NGOUMOU COUNCIL

INTERNAL STRUCTURE FOR
THE ADMINISTRATIVE
MANAGEMENT OF PUBLIC
PROCUREMENT

AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT

N°003/AONO/RC/CNG/SIGAMP/2025 Du 02/06/2025, EN PROCEDURE D'URGENCE POUR
LES TRAVAUX DE REHABILITATION DES ROUTES COMMUNALES DANS LA COMMUNE DE
NGOUMOU, DEPARTEMENT DE LA MEFOU ET AKONO, REGION DU CENTRE. EN QUATRE
LOTS

Financement : BUDGET D'INVESTISSEMENT PUBLIC - Exercice 2025

OBJET DE L'APPEL D'OFFRES

LE MAIRE DE LA COMMUNE DE NGOUMOU, Autorité Contractante, lance un appel d'offres
national ouvert pour l'exécution des travaux de réhabilitation des routes communales dans la
commune de Ngoumou, Département de la Mefou et Akono, Région du Centre. En quatre
lots

CONSISTANCE DES TRAVAUX

Les travaux comprennent la réalisation des
opérations ci-après

LOT 1

- LES TRAVAUX PRELIMINAIRES;
- TRAVAUX D'EMPRISE
- TERRASSEMENT
- TRAVAUX DE CHAUSSEE
- OUVRAGES ASSAINISSEMENT ET DRAINAGE
- DIVERS

LOT2

- LES TRAVAUX PRELIMINAIRES;
- LES TRAVAUX DE TERRASSEMENT ET
CHAUSSEE
- OUVRAGE, ASSAINISSEMENT ET DRAINAGE;

LOT 3

- LES TRAVAUX PRELIMINAIRES;
- TRAVAUX D'EMPRISE
- OUVRAGES ASSAINISSEMENT ET DRAINAGE

LOT 4

- TRAVAUX PRELIMINAIRES
- TRAVAUX D'EMPRISE
- OUVRAGE D'ASSAINISSEMENT ET DRAINAGE

ALLOTISSEMENT

Les travaux sont subdiviser en lot selon le tableau ci-après:

N° Lot	Désignation	Montant prévisionnel (F CFA TTC)	Imputation
1	Réhabilitation dela route communale inter RN22-Nkolémomodo-Ottotomo village	30 000 000	59 36 126 01 641170 464211 861
2	Réhabilitation de la route communale Offoumou brousse-Mbalelon 3-carrefour Etoa Enyegue	20 000 000	59 36 126 01 641170 464211 861
3	Réhabilitation de la route communale Entrée préfecture-carrefour MINEPAT-Cité municipale-Carrefour du marché et Inter RN22 carrefour hôtel de police-inter route du marché	15 000 000	59 36 126 01 641170 464211 861
4	Réhabilitation de la route communale carrefour Ekoumdoun-chefferie Messock- rivière messock- nkolbibanda	40 000 000	59 27 02 641170 464211 821

COUT PREVISIONNEL

Les coûts prévisionnels des opérations à l'issue des études préalables sont de :

N° Lot	Désignation	Montant prévisionnel (F TTC)
1	Réhabilitation de la route communale inter RN22-Nkolémomodo-Ottotomo village	30 000 000
2	Réhabilitation de la route communale Offoumou brousse-Mbalelon 3-carrefour Etoa Enyegue	20 000 000
3	Réhabilitation de la route communale Entrée préfecture-carrefour MINEPAT-Cité municipale-Carrefour du marché et Inter RN22 carrefour hôtel de police-inter route du marché	15 000 000

4	Réhabilitation de la route communale carrefour Ekoumdoun-chefferie Messock-rivière messock- nkolbibanda	40 000 000
---	---	------------

DELAI PRÉVISIONNEL D'EXÉCUTION

Le délai maximum prévu par le maitre d'ouvrage pour la réalisation des travaux, objet du présent appel d'offres est de trois (03) mois calendaires par lot. Ce délai court à compter de la date de notification de l'ordre de service de commencer les travaux.

PARTICIPATION

La participation à cet Appel d'Offres est ouverte aux Entreprises installées en territoire camerounais.

FINANCEMENT

Les travaux objet du présent appel d'offres sont financés par le Budget d'Investissement Public de la République du Cameroun, Exercice 2025. Sur les lignes d'imputation budgétaire suivantes :

N° Lot	Désignation	Imputation
1	Réhabilitation de la route communale inter RN22-Nkolémomodo-Ottotomo village	59 36 126 01 641170 464211 86
2	Réhabilitation de la route communale Offoumou brousse-Mbalelon 3-carrefour Etoa Enyegue	59 36 126 01 641170 464211 86
3	Réhabilitation de la route communale Entrée préfecture-carrefour MINEPAT-Cité municipale-Carrefour du marché et Inter RN22 carrefour hôtel de police-inter route du marché	59 36 126 01 641170 464211 86
4	Réhabilitation de la route communale carrefour Ekoumdoun-chefferie Messock- rivière messock- nkolbibanda	59 27 02 641170 464211 821

Mode de soumission

Le mode de soumission retenu pour cette consultation est hors ligne.

CAUTIONNEMENT DE SOUMISSION

Chaque soumissionnaire doit joindre à ses pièces administratives un cautionnement de soumission, **timbrée au tarif en vigueur avec mention manuscrite assortie de la quittance de la Caisse de Dépôt et consignation (CDEC)**, délivrée par un organisme ou une institution financière agréée par le Ministre chargé des finances pour émettre les cautions dans le domaines des marchés publics dont la liste figure dans la pièce 14 du DAO dont le montant s'élève à **six cent mille (600 000) FCFA pour le lot 1 , quatre cent mille (400 000) pour le lot 2 , trois cent Mille (300 000) FCFA pour le lot 3 et huit cent mille (800 000) FCFA pour le Lot 4; il est au plus égal à 2% du coût prévisionnel toutes taxes comprises (TTC) du marché conformément à l'arrêté en vigueur et valable jusqu'à trente (30) jours au-delà de la date**

initiale de validité des offres. L'absence de la caution de soumission délivrée par une banque de premier ordre ou un organisme financier de première catégorie autorisé par le Ministère chargé des Finances à émettre des cautions dans le cadre des marchés publics, entraînera le rejet pur et simple de l'offre. Une caution de soumission produite mais n'ayant aucun rapport avec la consultation concernée est considérée comme absente. La caution de soumission présentée par un soumissionnaire au cours de la séance d'ouverture des plis est irrecevable.

NB : ceci est valable pour toutes les autres cautions

CONSULTATION DU DOSSIER D'APPEL D'OFFRES

Le dossier physique peut être consulté gratuitement à la Mairie de Ngoumou aux heures ouvrables

(Service des Marchés (SIGAMP), téléphone 655 59 82 78 dès publication du présent avis.

Il peut également être consulté en ligne sur la plateforme COLEPS aux adresses <http://www.marchespublics.cm> et <http://www.publiccontracts.cm> sur le site internet de l'ARMP (www.armp.cm) dès publication du présent avis.

ACQUISITION DU DOSSIER D'APPEL D'OFFRES

La version physique du dossier d'appel d'offres peut être obtenue à la Mairie de Ngoumou aux heures ouvrables (Service des Marchés (SIGAMP), téléphone 655 59 82 78 dès publication du présent avis, contre versement d'une somme non remboursable *des frais d'achat du DAO à 100 000 francs CFA* à la Recette Municipal de Ngoumou.

Il est également possible d'obtenir la version électronique du dossier d'appel d'offres (DAO) par téléchargement gratuit sur les plateformes COLEPS ou PRIDESOFT disponibles aux adresses sus indiquées pour la version électronique. Toutefois, la soumission en ligne est conditionnée par le paiement des frais d'achat du dossier d'appel d'offres.

REMISE DES OFFRES

Chaque offre, rédigée en Français ou en Anglais en sept (07) exemplaires dont un (01) original et six (06) copies marquées comme tels, devra parvenir sous pli fermé à la Mairie de Ngoumou, au plus tard le **01 juillet 2025 à 11 heures précises** et devra porter la mention suivante :

AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT

**N°003/AONO/RC/CNG/CIPM-CNG/2025 Du 02/06/2025, EN PROCEDURE D'URGENCE
POUR LES TRAVAUX DE REHABILITATION DES ROUTES COMMUNALES DANS LA COMMUNE
DE NGOUMOU, DEPARTEMENT DE LA MEFOU ET AKONO, REGION DU CENTRE. EN
QUATRELOTS**

" A n'ouvrir qu'en séance de dépouillement "

RECEVABILITE DES OFFRES

Les pièces administratives, l'offre technique et l'offre financière doivent être placées dans des enveloppes différentes séparées et remises sous pli scellé.

Seront irrecevables par le Maître d'Ouvrage :

- Les plis portant les indications sur l'identité du soumissionnaire ;
- Les plis parvenus postérieurement aux dates et heures limites de dépôt ;
- *Les plis non-conformes au mode de soumission.*
- les plis sans indication de l'identité de l'Appel d'Offres ;
- Le non-respect du nombre d'exemplaires indiqué dans le RPAO ou offre uniquement en copies ;

Toute offre incomplète conformément aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offres sera déclarée irrecevable. Notamment l'absence de la caution de soumission délivrée par un organisme ou une institution financière agréée par le Ministre en charge des finances pour émettre les cautions dans le domaine des marchés publics ou le non-respect des modèles des pièces du Dossier d'Appel d'Offres, entraînera le rejet pur et simple de l'offre sans aucun recours. Une caution de soumission produite mais n'ayant aucun rapport avec la consultation concernée est considérée comme absente. La caution de soumission présentée par un soumissionnaire au cours de la séance d'ouverture des plis est irrecevable.

OUVERTURE DES OFFRES

L'ouverture des offres se fera en un temps à la Marie de Ngoumou le **01 juillet 2025 à 12 heures** précises par la Commission interne de Passation des Marchés Publics à la salle des délibérations de la Commune de Ngoumou. Seuls les soumissionnaires peuvent assister à cette séance d'ouverture ou s'y faire représenter par une seule personne de leur choix dûment mandatée même en cas de groupement d'entreprises.

Sous peine de rejet, les pièces du dossier administratif requises doivent être produites en originaux et en copies certifiées conformes par le service émetteur ou l'autorité administrative compétente, conformément aux dispositions du Règlement Particulier de l'Appel d'Offres. Elles doivent dater de moins de trois (03) mois ou avoir été établies postérieurement à la date de signature de l'avis de D'Appel d'Offres.

En cas d'absence ou de non-conformité d'une pièce du dossier administratif lors de l'ouverture des plis, après un délai de 48 heure accordé par la Commission, l'offre sera rejetée.

CRITERES D'EVALUATION DES OFFRES

Critères éliminatoires :

Offre Administrative

- Absence du cautionnement de soumission à l'ouverture des plis ;
- Non -production au-delà du délai de 48 h après l'ouverture des plis, d'une pièce du dossier administratif jugée non conforme ou absente lors de l'ouverture des plis, (excepté le cautionnement de soumission);
- Fausses déclarations, manœuvres frauduleuses ou des pièces falsifiées ;
- Absence de la charte d'intégrité datée et signée ;

- Absence de la déclaration d'engagement au respect des clauses environnementales et sociales datée et signée;
- Absence de la déclaration sur l'honneur de non abandon de chantier au cours des trois dernières années.

Offre technique

- Fausse déclaration ou pièce falsifiée ;
- Absence de possession en propre ou en location d'un matériel minimum
- N'avoir pas réuni au moins 70% de critères de qualification ;

Offre Financière

- Omission du prix d'une tâche quantifiée dans le bordereau des prix unitaires ou dans le devis estimatif ;
- Absence d'une pièce financière ;
- Sous-détail des Prix unitaires incomplet à plus 10% du nombre total des Sous-détail des Prix unitaires ;
- Sous-détail des Prix unitaires non conforme au modèle.

N.B : Les copies certifiées des pièces antérieurement légalisées seront systématiquement rejetées.

Critères essentiels :

Les critères, explicités dans le règlement particulier du DAO et relatifs à la qualification des candidats porteront sur :

- La présentation de l'offre.....Oui/Non
- La capacité financière Oui/Non
- Les références de l'Entreprise Oui/Non
- Méthodologie d'exécution des travaux Oui/Non
- Planning d'approvisionnement en matériaux et planning d'exécution des travaux ...
Oui/Non
- L'expérience du personnel d'encadrement..... Oui/Non
- Le matériel et les équipements essentiels..... Oui/Non
- Compréhension du projet Oui/Non

Seules les offres financières des soumissionnaires dont l'offre technique aura obtenu un pourcentage de « oui » supérieur ou égal à 70%, (soit au moins 5 « oui » sur 7) seront examinées.

ATTRIBUTION DE LA LETTRE – COMMANDE

Chacune des Lettres-Commandes à élaborer sera attribuée au soumissionnaire dont l'offre :

- Administrative sera jugée conforme ;
- Technique sera jugée conforme et aura reçu un pourcentage de « oui » supérieur ou égal à 70 % ;

- Financière après corrections conformément aux dispositions du RPAO des sous-détails des prix unitaires, du bordereau des prix unitaires et du devis estimatif, sera jugée conforme aux dispositions du CCTP et classée la moins disante.

NOMBRE MAXIMUM DE LOTS

Un candidat peut soumissionner pour plusieurs lots, mais ne peut être attributaire de plus de deux lots

DUREE DE VALIDITE DES OFFRES

Les soumissionnaires restent engagés par leur offre pendant quatre-vingt-dix (90) jours à partir de la date limite fixée pour la remise des offres.

RENSEIGNEMENTS COMPLEMENTAIRES

Les renseignements complémentaires d'ordre technique peuvent être obtenus aux heures ouvrables à la Commune de Ngoumou service technique, aux numéros de téléphones : 677 598 260/655 598 278. Ou sur la plateforme COLEPS aux adresses <http://www.marchespublics.cm> et <http://www.publiccontracts.cm> sur le site internet de l'ARMP (www.armp.cm) dès publication du présent avis.

Ampliations :

DD/MINMAP-MAK ;
ARMP (pour publication)
President /CIPM-CNG ;
Chronos /Archives



NGOUMOU, le 03 JUIN 2025

Maire de la Commune de Ngoumou;

Autorité contractante

*Amurung Attemengua
Jean Enkhiste Martin*

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

REGION DU CENTRE

DEPARTEMENT DE LA MEFOU ET
AKONO

COMMUNE DE NGOUMOU

STRUCTURE INTERNE DE GESTION
ADMINISTRATIVE DES MARCHES
PUBLICS



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work – Fatherland

CENTRE REGION

MEFOU AND AKONO DIVISION

NGOUMOU COUNCIL

INTERNAL STRUCTURE FOR THE
ADMINISTRATIVE
MANAGEMENT OF PUBLIC
PROCUREMENT

NATIONAL OPEN CALL FOR TENDERS

No. 003/AONO/RC/CNG/SIGAMP/2025, dated June 2, 2025, UNDER EMERGENCY
PROCEDURE FOR THE REHABILITATION OF MUNICIPAL ROADS IN THE MUNICIPALITY OF
NGOUMOU, MEFOU AND AKONO DEPARTMENTS, CENTRAL REGION. IN FOUR LOTS

Funding: PUBLIC INVESTMENT BUDGET
- Fiscal Year 2025

PURPOSE OF THE CALL FOR TENDERS

The Mayor of the Municipality of Ngoumou, Contracting Authority, is issuing a national open call for tenders for the execution of municipal road rehabilitation work in the Municipality of Ngoumou, Mefou and Akono Division, Centre Region. The work will be divided into four lots.

CONSISTENCY OF THE WORK

The work includes the following operations:

LOT 1

- PRELIMINARY WORKS;
- RIGHT-OF-WAY WORKS
- EARTHWORKS
- ROADWAY WORKS
- SANITATION AND DRAINAGE WORKS
- MISCELLANEOUS

LOT 2

- PRELIMINARY WORKS;
- EARTHWORKS AND ROADWAY WORKS
- STRUCTURE, SANITATION AND DRAINAGE;

LOT 3

- PRELIMINARY WORK;
- RIGHT-OF-WAY WORK
- SANITATION AND DRAINAGE STRUCTURES

LOT 4

- PRELIMINARY WORK
- RIGHT-OF-WAY WORK
- SANITATION AND DRAINAGE STRUCTURE

ALLOTMENT

The work is divided into lots according to the table below:

N° Lot	Description	Description Estimated amount (CFA francs incl. VAT)	Allocation
1	Rehabilitation of the inter-communal road RN22-Nkolémomodo-Ottotomo village	30 000 000	59 36 126 01 641170 464211 861
2	Rehabilitation of the communal road Offoumou brousse-Mbalelon 3-Etoa Enyegue intersection	20 000 000	59 36 126 01 641170 464211 861
3	Rehabilitation of the communal road Prefecture entrance-MINEPAT intersection-Municipal city-Market intersection and Inter RN22 police station intersection-inter-market road	15 000 000	59 36 126 01 641170 464211 861
4	Rehabilitation of the municipal road between the Ekoumdoun-Messock chiefdom-Messock River-Nkolbibanda intersection	40 000 000	59 27 02 641170 464211 821

PROJECTED COST

The projected costs of the operations following preliminary studies are:

N° Lot	Description	Description Estimated amount (CFA francs incl. VAT)
1	Rehabilitation of the inter-communal road RN22-Nkolémomodo-Ottotomo village	30 000 000
2	Rehabilitation of the communal road Offoumou brousse-Mbalelon 3-Etoa Enyegue intersection	20 000 000
3	Rehabilitation of the communal road Prefecture entrance-MINEPAT intersection-Municipal city-Market intersection and Inter RN22 police station intersection-inter-market road	15 000 000
4	Rehabilitation of the municipal road between the Ekoumdoun-Messock chiefdom-Messock River-Nkolbibanda intersection	40 000 000

Submission Method

The submission method chosen for this consultation is offline.

TENDER GUARANTEE

Each bidder must attach to their administrative documents a tender guarantee, stamped at the current rate with handwritten mention accompanied by the receipt from the Caisse de

Dépôt et Consignation (CDEC), issued by an organization or financial institution approved by the Minister of Finance to issue guarantees in the field of public procurement, the list of which appears in Exhibit 14 of the DAO, the amount of which is six hundred thousand (600,000) FCFA for Lot 1, four hundred thousand (400,000) for Lot 2, three hundred thousand (300,000) FCFA for Lot 3 and eight hundred thousand (800,000) FCFA for Lot 4; it is at most equal to 2% of the forecast cost including all taxes (TTC) of the market in accordance with the decree in force and valid for up to thirty (30) days beyond the initial date of validity of the offers. The absence of the bid bond issued by a first-rate bank or a first-class financial institution authorized by the Ministry of Finance to issue bonds in the context of public contracts, will result in the outright rejection of the offer. A bid bond produced but having no connection with the consultation concerned is considered absent. The bid bond presented by a bidder during the bid opening session is inadmissible.

NB: This applies to all other security deposits.

CONSULTATION OF THE TENDER DOCUMENT

The physical tender document may be consulted free of charge at Ngoumou Town Hall during business hours (Procurement Service (SIGAMP), telephone 655 59 82 78) upon publication of this notice. It may also be consulted online on the COLEPS platform at <http://www.marchespublics.cm> and <http://www.publiccontracts.cm> on the ARMP website (www.arpmp.cm) upon publication of this notice.

PURCHASE OF THE TENDER DOCUMENT

The physical version of the tender document may be obtained at Ngoumou Town Hall during business hours (Procurement Service (SIGAMP), telephone 655 59 82 78) upon publication of this notice, upon payment of a non-refundable sum of 100 000 CFA francs to the Ngoumou Municipal Revenue Office for the procurement costs of the tender document.

The electronic version of the tender documents (DAO) can also be downloaded free of charge from the COLEPS or PRIDESOFT platforms, available at the addresses indicated above. However, online submission is subject to payment of the tender documents purchase fee.

SUBMISSION OF TENDER

Each tender, written in French or English in seven (7) copies, including one (1) original and six (6) copies marked as such, must be sent in a sealed envelope to the Ngoumou Town Hall no later than **july 01, 2025, at 11:00 a.m. sharp**, and must bear the following statement:

NOTICE OF OPEN NATIONAL CALL FOR TENDER

No. 003/AONO/RC/CNG/CIPM-CNG/2025 Dated June 2, 2025, UNDER EMERGENCY PROCEDURE FOR THE REHABILITATION OF MUNICIPAL ROADS IN THE MUNICIPALITY OF NGOUMOU, MEFOU AND AKONO DEPARTMENT, CENTRAL REGION. IN FOUR-LOTS

"To be opened only during the opening session"

ADMISSIBILITY OF TENDERING

The administrative documents, technical offer, and financial offer must be placed in separate envelopes and submitted in a sealed envelope. The following will be inadmissible by the Project Owner:

- Envelopes bearing the bidder's identity;
- Envelopes received after the submission deadlines;
- Envelopes that do not comply with the submission method.
- Envelopes without indicating the identity of the Invitation to Tender;
- Failure to comply with the number of copies indicated in the RPAO or offering only copies;

Any incomplete offer in accordance with the requirements of the Invitation to Tender Documents will be declared inadmissible. In particular, the absence of a bid bond issued by an organization or financial institution approved by the Minister of Finance to issue bonds in the field of public procurement or failure to comply with the models of the documents in the Call for Tenders Documents will result in the outright rejection of the offer without any recourse. A bid bond produced but having no connection with the consultation in question is considered absent. The bid bond presented by a bidder during the bid opening session is inadmissible.

Opening of offers

The opening of offers will be opened in a time at Marie de Ngoumou on **07/01/2025 at 12 hours precise** by the internal public procurement commission at the Deliberations room of the town of Ngoumou. Only tenderers can attend this opening session or be represented by a single person of their duly mandated choice even in the event of a group of companies.

Under penalty of rejection, the documents in the administrative file required must be produced in originals and in certified copies in accordance with the issuing service or the competent administrative authority, in accordance with the provisions of the specific payment of tenders. They must date from less than three (03) months or have been established after the date of signature of the notice of tender.

In the event of the absence or non-compliance of a part of the administrative file when opening the folds, after a period of 48 hours granted by the Commission, the offer will be rejected.

TEND EVALUATION CRITERIA

Eliminary Criteria:

Administrative Offer

- ☐ Absence of the bid bond at bid opening;
- ☐ Failure to provide, within 48 hours of bid opening, an administrative file document deemed non-compliant or missing at bid opening (except the bid bond);
- ☐ False declarations, fraudulent practices, or falsified documents;
- ☐ Absence of the dated and signed integrity charter;
- ☐ Absence of the dated and signed declaration of commitment to compliance with environmental and social clauses;
- ☐ Absence of a sworn statement of non-abandonment of the construction site within the last three years.

Technical Offer

- ☐ False declaration or falsified document;
- ☐ Lack of owning or leasing minimum equipment
- ☐ Failure to meet at least 70% of the qualification criteria;

Financial Offer

- ☐ Omission of the price of a quantified task in the unit price schedule or in the estimated quote;
- ☐ Absence of a financial document;
- ☐ Incomplete Unit Price Sub-details by more than 10% of the total number of Unit Price Sub-details;
- ☐ Unit Price Sub-details not compliant with the template.

N.B.: Certified copies of previously legalized documents will be systematically rejected.

Essential criteria:

- The criteria, detailed in the special regulations of the tender and relating to the qualification of candidates, will cover:
 - ☐ Presentation of the offer.....Yes/No
 - ☐ Financial capacity Yes/No
 - ☐ Company references Yes/No
 - ☐ Work execution methodology Yes/No
 - ☐ Material procurement schedule and work execution schedule... Yes/No
 - ☐ Supervisory staff experience..... Yes/No
 - Essential materials and equipment..... Yes/No
 - Understanding of the project..... Yes/No
 - Only financial offers from bidders whose technical offer has obtained a "yes" percentage greater than or equal to 70% (i.e. at least 5 "yes" out of 7) will be considered.

AWARD OF THE LETTER OF ORDER

Each Letter of Order to be prepared will be awarded to the bidder whose offer:

☐ **Administrative bid** will be deemed compliant;

☐ **Technical bid** will be deemed compliant and will receive a "yes" percentage greater than or equal to 70%;

☐ **Financial bid**, after corrections in accordance with the provisions of the RPAO, of the sub-details of unit prices, the unit price schedule, and the estimated quote, will be deemed compliant with the provisions of the CCTP and ranked as the lowest bidder.

MAXIMUM NUMBER OF LOTS

A candidate may bid for multiple lots, but may not be awarded more than two lots.

BID VALIDITY PERIOD

Bidders remain bound by their offer for ninety (90) days from the deadline set for submission of offers.

Additional information

Additional technical information can be obtained during working hours at the municipality of Ngoumou Technical Service, at the telephone numbers: 677 598 260/655 598 278. Or on the COLEPS platform at the addresses <http://www.marchespublics.cm> and <http://www.publicContracts.cm> on the ARM website (www.armp.cm) upon publication of this notice.

Publication:
DD/MINMAP-MAK ;
ARMP (for publication in Contracts Logs)
Chairperson/CIPM-CNG ;
Posting;
Chronos /Archives

03 JUIN 2025
NGOUMOU, on _____
Mayor of Ngoumou Council;
Contracting Authority



Amourma Atimong
Jean Baptiste M...